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PS Longhin (Mihail Jar), Episcop vicar de Bănceni, supranumit “tatăl a 400 de copii”, cu
referire la cei 400 de copii înfiaţi,  a ţinut o predică extrem de dură împotriva războiului din
Ucraina, precum şi a conducătorilor acestei ţări, pe care i-a numit “blestemaţi” sau
“slujitorii satanei”. Mai mult, episcopul le-a cerut credincioşilor ucraineni să nu-şi trimită
copiii la moarte, căci asta este împotriva credinţei ortodoxe.

PS Longhin despre mobilizarea la război a românilor din Ucraina

Atâta vă rog: să fiţi uniţi şi să nu daţi copiii la moarte. Credinţa noastră ortodoxă nu ne dă
voie să ne omorâm unii pe alţii.  Pentru interesele politice, pentru cei care-şi apără
bussines-ul lor, care-şi apără scaunele lor de conducere, vor să omoare lumea noastră, care
trăieşte în pace şi-n Dumnezeu.

Dragii mei, nu aveţi voie să împuşcaţi, să omorâţi. Dumnezeu dă viaţă, Dumnezeu o ia.
Conducătorii Ucrainei au spus: “credinţa ortodoxă este cel mai mare vrăjmaş al Ucrainei”.
Aşa le-au dictat străinii, care nu pot suporta adevărul, pentru că sunt orbi.

PS Longhin despre victimele conflictului din Ucraina

Cum pot ridica arma şi împuşca făptura lui Dumnezeu? Are şi el mamă, soţie, copil, ca şi voi.
De ce impun, cu de-a sila, să omorâm? Va ieşi adevărul la suprafaţă: sunt mii şi zeci de mii
care au murit şi ei vorbesc de sute. Eu nu dau binecuvântare să mergeţi la război. Noi vă
îndemnăm la pace.

Sunt circa 10.000 de soldaţi ucişi, de care nici mamele lor nu ştiu că nu mai sunt în viaţă.
Nu fac politică, ci spun cu durere că nu-i război împotriva vrăjmaşului, ci e războiul cel
dintre noi. Când blestemaţii apără Statele Unite, vor să vadă cum se omoară ortodocşii, cum
se împuşcă ortodocşii, şi ei stau şi beau, mănâncă şi se veselesc, şi se bucură de sângele
care se varsă pe un pământ sfânt.

PS Longhin despre implicarea Statelor Unite şi a Occidentului în conflict

Greu vor plăti sângele care curge pe mâinile şi pe hainele lor. Acestea le-a făcut o Europă
blestemată, de care Sfinţii Părinţi au spus ‘să nu vă închinaţi fiarelor’ şi americanii, care în
ce ţară s-au băgat, numai vrajbă şi vărsare de sânge au adus. S-au dat la o parte şi se
bucură de sângele creştinilor noştri.

Simţim cu toţii, fraţilor, că suntem în pragul celui de-al treilea război mondial.  De aceea vă
spuneam, pocăiţi-vă!  Vă mulţumesc tuturor satelor, poporului din Bucovina, că v-aţi ridicat
şi aşa trebuie să se ridice toată lumea: noi nu dăm copii la moarte!

PS Longhin despre actualii conducători ai Ucrainei

Niciodată nu voi pomeni la Sfânta Liturghie pe aceşti conducători blestemaţi ai ţării noastre.
Niciodată pe aceşti conducători necredincioşi, fără frică de Dumnezeu, care stau în fotolii şi
arată cu degetul zicând: omorâţi. Doar o singură rugăciune: Dacă mai poţi Doamne,
luminează-i, că i-a cuprins lumina întunericului şi iadul este peste ei. Nu vor altceva decât să
curgă sânge şi asta este plăcerea lor. Satanişti! Slugile satanei sunt. Dacă nu se vor opri, îi
va opri Dumnezeu, dar va fi jale mare.
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